
Zápis z jednání kontrolního výboru č. 19 ze dne 6.11.2017 

 
Předmětem jednání byly příjmy a výdaje Sokolovny a venkovních sportovišť v roce 2016, případně 
v roce 2017. 
Za kontrolní výbor se jednání zúčastnili: R. Pírková, Ing. M. Palhoun, J. Šturm. 
Za MÚ Borohrádek: paní Kapuciánová, vedoucí finančního odboru. 
Kontrolní výbor při jednání vycházel z těchto podkladů:  

- jednání s paní Kapuciánovou, 
- účetních dokladů. 

 

Celkové příjmy od sportovců za pronájem sportovišť a pronájem restaurace: 

Za rok 2016 zaplatili účastníci za pronájem Sokolovny a venkovních sportovišť celkem 18.345 Kč. 
K tomu je nutné připočíst příjem za pronájem restaurace od pana Nedvídka 8.916 Kč/měsíc, což činí 
celkem 106.992 Kč/rok. Zde je nutné podotknout, že nájmy městského majetku jsou každoročně 
upravovány o výši inflace. 
Celkové příjmy vč. pronájmu restaurace za rok 2016 činily 125.337 Kč 
 
Náklady na provoz Sokolovny a venkovních sportovišť: 

 mzdové náklady správce vč. odvodů 334.000 Kč  
 materiál na drobnou údržbu 51.000 Kč  
 vodné a stočné vč. antuky 28.000 Kč  
 záloha na plyn 60.000 Kč   
 elektřina 59.000 Kč  
 drobné opravy 20.000 Kč  
 revize 3.000 Kč  

 Celkem cca 555.000 Kč   

 
Rok 2017 – dle průběžných údajů budou dle paní Kapuciánové náklady na provoz Sokolovny a 
venkovních sportovišť obdobné. 
 
Mimo předmět kontroly předložila paní Kapuciánová čerpání dotací sportovních oddílů Sokola za rok 
2016: 

Oddíl dotace čerpáno 
líný tenis 1.000 Kč 1.135 Kč 
zápas 93.000 Kč 104.000 Kč  dostali pouze požadovanou výši 
nohejbal 6.000 Kč 6.792 Kč 
volejbal 3.000 Kč 3.068 Kč 
florbal 3.000 Kč 1.260 Kč nedočerpání vráceno na účet 

 

Závěr a doporučení kontrolního výboru 

I přes poměrně vysoké náklady na provoz sportovních zařízení, rozdíl mezi příjmy a výdaji činí 
429.663 Kč, kontrolní výbor doporučuje provozovat sportoviště v dosavadním rozsahu a za 
stávajících podmínek. V zájmu sportovních oddílů je navyšování počtu členů, případně vznik dalších 
oddílů pro větší využití stávajících sportovních zařízení. 
 
Paní Kapuciánová souhlasí se zněním zápisu. 
 
Za kontrolní výbor 
Radomila Pírková, předsedkyně kontrolního výboru 
 
  
 


